
 
PROTOKÓŁ NR XIII/2011 

 
z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 21 listopada 2011 roku 

 
 
 
XIII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 21 listopada 2011 roku               
o godzinie 14-tej, w sali Klubu Seniora. 
W sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokółu), zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) 
oraz Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora oraz Skarbnik 
Gminy – Jolanta Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie przedstawił porządek 
obrad.  
 
 
Porządek obrad : 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Stan rolnictwa i ochrony środowiska na terenie Gminy Kobylin. 
6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie: programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi 
oraz osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi działającymi na podstawie 
przepisów o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w Rzeczypospolitej 
Polskiej, o stosunku Państwa do innych Kościołów i związków wyznaniowych oraz 
gwarancjach wolności sumienia i wyznania, jeżeli ich cele obejmują prowadzenie 
działalności pożytku publicznego i stowarzyszeniami jednostek samorządu 
terytorialnego, 

b) w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
c) w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
d) w sprawie : zwolnień w podatku od nieruchomości. 
e) zmieniająca Uchwałę Nr III/14/06 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 14 grudnia 

2006 roku       w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji podatkowych,  
f) w sprawie: określenia dziennej stawki opłaty targowej, terminów płatności i sposobu 

jej  poboru, 
g) w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego,  
h) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011 – 

2025, 
i) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2011. 

7. Wolne głosy i wnioski 
8.  Zakończenie. 
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Ad 2 
T. DŻYGAŁA poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do 
jego treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt 
uwag nie zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji - 15 za.  
 
 
Ad 3 
W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad 4 
T. DŻYGAŁA zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności 
międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 5 
T. DŻYGAŁA zauważył, że radni otrzymali informacje o stanie rolnictwa i ochrony środowiska 
na terenie Gminy Kobylin, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. Temat ten był 
zaplanowany na październik, ale trwały jeszcze prace polowe i nie było pełnych informacji 
dotyczących plonów. Na posiedzeniach komisji stałych informację o stanie rolnictwa 
przedstawiał Jacek Paluszkiewicz, natomiast o stanie ochrony środowiska Wiesław Popiołek. 
Zapytał, czy są pytania.  
Nikt pytań nie zgłosił. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 6 
a) 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie: programu współpracy Gminy 
Kobylin z organizacjami pozarządowymi oraz osobami prawnymi i jednostkami 
organizacyjnymi działającymi na podstawie przepisów o stosunku Państwa do Kościoła 
Katolickiego w Rzeczypospolitej Polskiej, o stosunku Państwa do innych Kościołów i związków 
wyznaniowych oraz gwarancjach wolności sumienia i wyznania, jeżeli ich cele obejmują 
prowadzenie działalności pożytku publicznego i stowarzyszeniami jednostek samorządu 
terytorialnego, był omawiany na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie 
zgłosił.  
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
T. DŹYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za,  
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
 

UCHWAŁA NR XIII/54/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 21 listopada 2011 roku 
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w sprawie: programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi oraz 
osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi działającymi na podstawie przepisów  

o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w Rzeczypospolitej Polskiej, o stosunku 
Państwa do innych Kościołów i związków wyznaniowych oraz gwarancjach wolności 

sumienia i wyznania, jeżeli ich cele obejmują prowadzenie działalności pożytku 
publicznego i stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego, 

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
b) 
T. DŻYGAŁA stwierdził, że projekt uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych, był omawiany na posiedzeniach komisji. Poinformował, że 
Burmistrz zaproponował podwyższenie stawek podatków o stopień inflacji - 4,2 % w stosunku 
do stawek tegorocznych. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił.  
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
T. DŹYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za,  
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
 

UCHWAŁA NR XIII/55/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 21 listopada 2011 roku 
w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
c) 
T. DŻYGAŁA powiedział, że projekt uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości, był omawiany na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań 
nie zgłosił.  
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
T. DŹYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za,  
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
 

UCHWAŁA NR XIII/56/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 21 listopada 2011 roku 
w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
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d) 
T DŻYGAŁA podkreślił, że projekt uchwały w sprawie : zwolnień w podatku od nieruchomości, 
był omawiany na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił.  
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za,  
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
 

UCHWAŁA NR XIII/57/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 21 listopada 2011 roku 
w sprawie: zwolnień w podatku od nieruchomości, 

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
e) 
T. DŻYGAŁA zauważył, że projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/14/06 Rady Miejskiej 
w Kobylinie z dnia 14 grudnia 2006 roku w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz 
informacji podatkowych, był omawiany na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. Nikt 
pytań nie zgłosił.  
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za,  
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
 

UCHWAŁA NR XIII/58/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 21 listopada 2011 roku 
zmieniająca Uchwałę Nr III/14/06 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 14 grudnia 2006 roku 

w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji podatkowych, 
 

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
f) 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie: określenia dziennej stawki opłaty 
targowej, terminów płatności i sposobu jej  poboru, był omawiany na posiedzeniach komisji. 
Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił.  
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za,  
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W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
 

UCHWAŁA NR XIII/59/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 21 listopada 2011 roku 
w sprawie: określenia dziennej stawki opłaty targowej, terminów płatności i sposobu jej  

poboru, 
 

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
g) 
T. DŻYGAŁA stwierdził, że projekt uchwały w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta do 
wymiaru podatku rolnego, był omawiany na posiedzeniach komisji. Następnie odczytał projekt 
uchwały. Zapytał, czy są pytania.  
M. DYMARSKI jako członek Izby Rolniczej poinformował, że Rada Powiatowa Wielkopolskiej 
Izby Rolniczej ustaliła wysokość q żyta na 40 zł. Stawka ustalona przez Prezesa Głównego 
Urzędu Statystycznego w wysokości 74,18 zł, jest stawką wysoką. Jeśli uchwała zostanie 
przyjęta w takiej wersji w jakiej przedstawiano ją na komisjach, to podatek rolny zostanie 
podniesiony o 60 %. Jego zdaniem ten podatek byłby zbyt wysoki. Radni muszą podjąć decyzję, 
jak postąpić w tej sytuacji.   
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że dwóch członków Komisji Rewizyjnej głosowało za stawką    
55 zł, dwóch kolejnych za stawką 50 zł i jeden za stawką 40 zł. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za,  
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
 

UCHWAŁA NR XIII/60/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 21 listopada 2011 roku 
w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego, 

 
została podjęta przy 11 głosach za i 4 przeciw i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokółu 
 
h) 
SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011 – 2025. Zauważyła, że potrzeba zmiany WPF 
wyniknęła w trakcie posiedzeń komisji.  Na opracowywanie projektu budowy dróg w obrębie 
ulic Krobska, Grobla, Sportowa, Wiosenna, Słoneczna, Łąkowa, 3 Maja oraz na dz. 1657            
w Kobylinie, przesuniętoby 12.000 zł z zadania „budowa ulic na osiedlu domków 
jednorodzinnych ul. Jodłowa, Jałowcowa, Modrzewiowa, Cisowa”. Te przedsięwzięcia są 
zapisane w WPF. Ze względu na tę zmianę konieczne jest podjęcie w/w uchwały.  
P. CHLEBOWSKI zapytał na jaki cel przeznaczonoby te 12.000 zł. 
SEKRETARZ odpowiedział, że na projekt budowy ulic na osiedlu domków jednorodzinnych     
ul. Jodłowa, Jałowcowa, Modrzewiowa, Cisowa, zaplanowano 60.000 zł. Projekt jest tańszy         
i z tego zadania pozostały pieniądze. Natomiast na projekt dotyczący budowy dróg w obrębie 
ulic Krobska, Grobla, Sportowa, Wiosenna, Słoneczna, Łąkowa, 3 Maja oraz na dz. 1657            
w Kobylinie,  w budżecie  zaplanowano  50.000 zł. Jednak zmieniła  się  interpretacja  dotycząca  
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wydawania pozwoleń na budowę. Wraz z projektem budowy dróg konieczne jest też 
opracowanie projektu przebudowy sieci energetycznej i telefonicznej. Przy realizacji 
poprzednich zadań projekt przebudowy sieci był opracowywany po uzyskaniu pozwolenia na 
budowę. Teraz zmieniła się interpretacja przepisów i aby uzyskać pozwolenie na budowę 
musimy posiadać projekt przebudowy sieci. 
T. DŻYGAŁA odczytał projekt uchwały. 

 
UCHWAŁA NR XIII/61/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 21 listopada 2011 roku 
w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011 – 2025, 

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu 
 
i) 
SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy 
Kobylin na rok 2011, stanowiące załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. Zauważyła, że 
zarówno planowane dochody jak i wydatki wzrastają o 5.090 zł. Przypomniała, że wszystkie 
autopoprawki omawiano podczas posiedzeń komisji. 
T. DŻYGAŁA poddał autopoprawki pod głosowanie. . 
Rada Miejska przyjęła autopoprawki głosując następująco: 
po stronie dochodów: 

- w dziale 852, rozdz. 85295, par. 2010 – 15 za. 
po stronie wydatków: 

- w dziele 852, rozdz.. 85295, par. 3110 – 15 za,, 
- w dziale 600, rozdz. 60016, par. 6050 – 15 za, 
- w dziale 926, rozdz. 92609, oraz dziale 600, rozdz. 60010, par. 6050 – 15 za, 
- w dziale 600, rozdz. 60014, par. 4300 i rozdz. 60016, par. 6050 – 15 za, 
- w dziale 600, rozdz. 60016, par. 4210 i dziale 921, rozdz. 92109, par. 4270 – 15 za, 

T. DŻYGAŁA odczytał projekt uchwały. Następnie poprosił przewodniczących komisji stałych 
o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za,  
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
 

UCHWAŁA NR XIII/62/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 21 listopada 2011 roku 
w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2011, 

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad 7 
T. DYMARSKI zapytał, czy Gmina odprowadza pieniądze na Wielkopolską Izbę Rolniczą. To 
wszystko mija się z celem, skoro Izba Rolnicza zgłasza swoją propozycję ceny q żyta, a członek 
tej Izby głosuje na inną stawkę. Nie wie po co on bierze pieniądze, bo takie zachowanie jest nie 
do przyjęcia.  
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G. OKUPNIK zauważył, że podczas spotkania Rady Powiatowej WIR przyjęto stawkę 40 zł. 
Natomiast Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa przyjęła inny wariant.  
T. DYMARSKI stwierdził, że gdyby r.Okupnik miał honor, to głosowałby tak, jak ustaliła Rada 
Powiatowa WIR. Bierze pieniądze zarówno jako członek Rady Powiatowej i jako radny Rady 
Miejskiej. 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że na sesję nie przybył dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg 
Krzysztof Jelinowski. Na drodze od strony Srok i Smolic dalej nic się nie dzieje, a miały być 
realizowane zadania. 
BURMISTRZ  podkreślił, że w ubiegłym tygodniu podczas posiedzenia komisji, radni 
wnioskowali o to, by dyrektor był obecny na sesji. Pan Jelinowski otrzymał zaproszenie i mimo 
usilnych próśb przekazywanych za pośrednictwem radnego powiatowego Wiesława Popiołka, 
także w dniu dzisiejszym, nie przybył na sesję. Otrzymaliśmy informację, że będzie. Niestety 
zlekceważył radnych i jego. Jutro zwróci się z pismem do Starosty z zarzutami pod adresem 
dyrektora, że nie reaguje na zaproszenie mimo iż radni i Burmistrz proszą o przybycie                   
i wyjaśnienie niektórych spraw. Dyrektora Jelinowskiego nie ma, mimo naszych próśb i mimo 
obietnicy. 
T. DYMARSKI zwrócił uwagę, że we wrześniu dyrektor Jelinowski obiecał remont drogi do 
Wielowsi. Wyremontowano 500 metrów drogi i na tym zakończono. Obietnica remontu została 
złożona na sesji, wykonano mały odcinek i dalej nic. Jak popada, to drogą nie można przejechać.        
E. JAŃCZAK powiedział, że już od miesiąca ścinane jest pobocze na drodze Rojew – Kuklinów 
i nie widać końca. Najlepiej byłoby sprzedać ten ciągnik i tych dwóch pracowników, wynająć 
firmę i jej zapłacić. Firma p.Wojtkowiaka wykonałaby tę pracę przez 4 dni. Natomiast PZD 
pracuje już miesiąc, nie wie za co biorą pieniądze. 
W. STYBURSKI uzupełnił wypowiedź sołtysa Jańczaka, że ścinka pobocza trwa już 6 tygodni. 
To jest 30 dni roboczych. Licząc, że średnio przez 1 godzinę ciągnik spala 9 litrów, to koszty 
samego paliwa wynoszą już 12.000 zł. Do tego należy doliczyć amortyzację sprzętu, 
wynagrodzenie pracowników, części, ubezpieczenie. Gmina współpracowała z firmą Damiana 
Wojtkowiaka z Bożacina, która wycinała pobocze przy drogach do Fijałowa i Zdziętaw.  Za 
ścięcie 1m2 pobocza liczono 1,50 zł i to razem z odwozem. Przez te 6 tygodni w ścinkę są też 
zaangażowani mieszkańcy Kuklinowa. To są niewyobrażalne koszty. Zaapelował do radnego 
powiatowego, żeby się nad tym zastanowił - ta maszyna jest niewydajna i nieracjonalna. Nie 
wspominając już o podejściu jej operatora i ekipy. Poza tym dyr. Jelinowski zagwarantował 
ścięcie pobocza już 3 lata temu. Zaczął dopiero teraz w 2011 roku. Ale dojechano tylko do 
połowy drogi i zabrano maszynę na inną robotę. Zadanie nie zostało skończone                            
i prawdopodobnie nie będzie. Poprosił Burmistrza, by zapytał dyrektora PZD, czy dokończy 
ścinkę i kiedy. Pozostaje też problem skarpy między lipami, która nie została zebrana. 
T. DŻYGAŁA zauważył, że także w Zalesiu Małym miał zostać wybudowany chodnik. 
Pracownicy PZD przywieźli tylko materiał i położyli niewielki odcinek. 
I.DWORCZAK stwierdziła, że budowa tego chodnika nie wymaga skomplikowanych działań, 
odcinek jest prosty, bez wjazdów Natomiast pracownicy co chwila stawali i odpoczywali.  
B. DRYGAS podkreślił, że w Starymgrodzie na przełomie października i listopada miały zostać 
wycięte lipy przez firmę, która wygrała przetarg. Po sesji takie informacje przekazał 
mieszkańcom, ponieważ jednak nic nie zrobiono wyszło na to iż był gołosłowny.  
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że także radni, sołtysi i Burmistrz są w takiej sytuacji, bo 
przekazywali mieszkańcom informacje, które dyr. Jelinowski przedstawił na sesji.        
A.PACHOLSKI nawiązał do wypowiedzi T.Dymarskiego dotyczącej diet za członkostwo            
w Radzie Powiatowej WIR. Poinformował, że był członkiem Rady przez dwie kadencje i diety 
nie są wysokie – rocznie uzyskał 96 zł.  
T. DYMARSKI powiedział, że jemu chodziło o to, żeby być konsekwentnym. Na  sesji należało 
tak głosować, jak się głosowało na posiedzeniu WIR  
T. DŻYGAŁA zauważył, że mocno wzrosła stawka ustalona przez Prezesa Głównego Urzędu 
Statystycznego. Radni próbowali wypośrodkować między wpływami do budżetu a wydatkami 
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rolników. Poinformował, że Gmina Krotoszyn uchwaliła stawkę q żyta na poziomie 60 zł, 
podobnie było w Powiecie, gdzie stawki wynoszą od 50 zł do 60 zł. Wzrost stawki o 1 zł to 
20.000 zł więcej wpływu do budżetu. Ustalanie tej stawki według stawki ustalonej przez prezesa 
GUS nie jest sprawiedliwe. Ale gdybyśmy co roku podwyższali ją o stopień inflacji, to dziś 
byłaby wyższa nie o 60 % tylko o 120 %. Przypomniał, że na przestrzeni ostatnich lat różnie się 
to kształtowało. Radni po dyskusjach na posiedzeniach komisji, chcieli zrównoważyć tę stawkę. 
Z jednej strony mamy wiele inwestycji, ale z drugiej nie chcemy obciążać rolników. 
F. HECHAMNN zapytał, kiedy będzie budowane dodatkowe oświetlenie. Wnioski złożono już    
2 lata temu, ale nic się nie robi.      
BURMISTRZ zwrócił uwagę, że jest już opracowany projekt dotyczący budowy oświetlenia,     
w którym m.in. uwzględniono propozycje sołectw i Rady Osiedla. Projekt ten opracowano 
prawie na 800 tys. zł. Przy dyskusji na temat budżetu radni zadecydują, czy będziemy to zadanie 
realizować w jednym etapie, czy też w kilku etapach. Przypomniał, że wymiana 750 lamp 
kosztowała milion złotych. Należność ta została rozłożona na raty i spłacamy ją z oszczędności 
wynikających z nowego systemu oświetlenia. Natomiast jako Gmina musimy  ponosić całkowite 
koszty budowy oświetlenia. Propozycji było wiele, są one zasadne. To radni zadecydują jakie 
byłyby formy realizacji. Niektóre potrzeby są pilne, np. w Kobylinie ul. Berdychowska,             
ul. Grobla czy ul. Dworcowa. Złoży propozycję do budżetu, ale to od radnych zależy w jaki 
sposób zadanie będzie realizowane.  
 
 
Ad 8 
Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 
15.00. 
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